
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 14. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 868

Sundheds- og ældreministeren har understreget behovet for, at Danmark skal ”følge den

grønne kurve”. Det ser ud til, at belastningen af sundhedsvæsnet ligger markant under

denne kurve. Kan ministeren bekræfte dette og i den forbindelse uddybe, om forskellen

på udnyttet kapacitet og kapacitet til rådighed er som forventet af regeringen, eller om

’bufferen’ har vist sig større end forventet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh

(LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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